
 

 

Dagsorden og referat 
Dato: 08.11.2018 Tid: 16-18 Sted: Personalerummet 

Emne:  Skolebestyrelsesmøde Mødedeltagere: Sunfrid, Nikoline, Hanne, Tanja, Christian, Louise, Johnny, Christina, Gitte, Birte 

og Anders. 

Afbud: Lisa 

Referent: Anders 

Formål med mødet:  Bestyrelsesmøde Forbered: 

Anvendelse af mødets resultat:  Opgave:   

 

 

 
Emne 

Formål med punktet 

(- hvad skal vi udrette?) 

Proces 

(hvordan behandler vi emnet) 
Tid 

Beslutning  

(referat – hvem gør hvad) 

1.  Dagsorden At godkende dagsorden. 

punkter til evt. 

Ændring og Godkendelse 2 min. - 

2.  Nyt fra elevråd  Orientering og drøftelse 25 min # Boden - det går godt. Fint salg. Pt kun 

åbent en gang. Plan om at der sælges lidt 

kager næste gang. 

Frivillig hjælp fra en bedsteforælder. 

Boden åbner ca. En gang hver måned. 

Husk info på intra ca. En uge før.  

Penge går til legeting. Fodbold, tennisbolde 

m.m. 

# Det ansøgte beløb (3000,-) er bevilliget. 

Pengene bliver taget af bestyrelsens 

budget. 

# Morgensang i december. Ønske om 

morgensang hver dag.  



 

Anders ønsker ikke at imødekomme dette. 

Der går for meget tid fra læring. 

# Er der regler for om man må medbring 

egen stol? 

Af hensyn til rengøring er dette en 

mulighed. En mulighed kunne være, at 

elever medbringer egen pude. 

# Elevrådet ønsker penge til bolde, brætspil 

m.m. Til frikvartersaktiviteter. Christian 

repræsenterer “forældreforening”. De 

kunne muligvis hjælpe økonomisk sammen 

med bestyrelsen. 

Christian opfordrer elevrådet søge midler 

ved “forældreforeningen”.  

Elevrådet skal prioritere deres ønsker. 

Personalet skal overveje deres behov. 

# Er det mulighed for at genindføre 

bevægelsesbånd? 

3.  Renovering  Kort orientering.  

- tidsplan 

- Multihal vs. Renovering 

- Legeplads - fondssøgning 

20 min # Første byggemøde har fundet sted. RUM 

og forvaltning er pt. I gang med en 

projektbeskrivelse. 

Det forventes, at inden næste møde i 

byggeudvalget er der fundet et firma til 

entreprisen - Renovering.  

# Hallen ønskes udskilt fra renoveringen. 

Det er forventeligt at et halbyggeri vil gå 

hurtigere 

# Skolerenoveringen kan, hvis det glider, 

være i gang sommerferie/august. 

# Legeplads. AH finder projektbeskrivelse 

fra Uldum.  

Der undersøges muligheder for 

fondsansøgninger. Forældreforening vil 

gerne være med. 

Punktet tages med til næste møde. 



 

4.  Optag nye bhkl.   - Antal  

- Plan for optag 

15 min 24 elever i skoledistrikt. 2 flytter til Ølsted 

2 tvivlere 

8 piger 14 drenge. 

TV og AH er pt. På rundtur. Indtil videre en 

meget positiv oplevelse. 

6/12 infomøde ny bh.kl. Brobygning starter 

1. April 2019 

5.  Toiletter 

 

 

 

 

 

 

Orientering 5 min Dr. Toiletter er d.d. Færdige.  

Opdelingen af toiletter sættes i værk fra 

næste uge. 

Klasserne opfordres til at komme med 

forslag til udsmykning. 

6. Skoleovertagelse  Drøftelse 15 min Nikoline og Sunfrid har reklameret ved 

skolefesten. Det har ikke rigtig givet noget.  

Besked sendes til alle forældre på intra.  

Overtagelse sker 28/02. 

Der har været nogle negative kommentar 

ift. At bruge tiden på skoleovertagelse. 

Der har været lige så mange gode 

oplevelser. Man kan tilføre rigtig meget 

anderledes undervisning.  

Er der der informeret godt nok til at man 

ved hvad det indebære.  

Skal der laves en undersøgelse af 

stemningen for/imod. 

Tanja og Christina laver spørgsmål til 

undersøgelse. Det skal gå hurtigt. 

7.  Siden sidst - 

Orientering 

- Skolefest - 

feedback 

- Motionsdag - 

feedback 

Orientering 10 min # Positiv feedback fra skolefest 

# Stort forældredeltagelse til motionsløb. 

Henvendelse fra to forældre mht. 

Organisering 



 

- Ny model for 

tildeling 

inklusionsmidler 

- Tavshedserklærin

g underskrives 

# Der har været dialogmøde mellem 

politikere og skoler ang. Ny fordelingsmodel 

for inklusionsmidler. 

 

8.  Evt.   Orentering 15 min # Hanne: Kan borgere i Stenderup få mere 

information om hvad der sker på skolen på 

hjemmesiden 

 

 
 

 

 

 


